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 נושאים לדיון  

 2025א. אליפויות הארץ לנערות לשנת 

 2025לשנת  20גיל ב. אליפות הארץ עד 

 2025ג. אליפות הארץ לנבחרות נערות לשנת 

 בשח מהיר 8הזדמנות שנייה ואליפות הארץ לבנות עד גיל  - 8ד. גיל 

 לבנות ה. אליפות הארץ לבתי ספר יסודיים עד כיתה ג 

 

 

 2025א. אליפויות הארץ לנערות לשנת 

,  2024סרונות לקיום גמרים בחנוכה כפי שהיה בשנת יו"ר הועדה יניב ניצן מציג את היתרונות והח   -הצגת הנושא  

 או להחזירם לפסח.  

 חברי הוועדה בוחנים מסמך יתרונות וחסרונות שהוכן על ידי מרסל.  

הזכאויות   -אפשרות לנערות המצטיינות לשחק בגמרים עם הבנים, חיסרון בולט   -היתרון הבולט בגמר בחנוכה  

 נקבעות כמעט שנה לפני.  

ציין, כי עידן לביא ביקש למסור לחברי הועדה כי הוא בעד לקיים את גמרי הנערות בחנוכה. כמו כן  יו"ר הועדה מ

 נעשתה בדיקה עם וואפי חיר האם התאריכים של חנוכה מתאימים למגזר )ונמסר שהשנה מתאימים(.  

 

 חברי הוועדה: 

לתקנון ספי מד כושר מינימלי  בעד לקיים אליפויות הארץ לנערות בחנוכה. מבקש לבחון להוסיף  -  מתן פולג 

 שיאפשרו לשחקניות שעשו קפיצה משמעותית לשחק באליפויות אירופה ועולם.  

בעייתי מאוד שהזכאויות נקבעות כמעט שנה לפני, מנגד אי אפשר להתעלם מכך שהפיילוט   -  מרסל אפרוימסקי 

 של לאפשר לשחקניות לשחק עם הבנים הוכיח את עצמו.  

בעיה עם הזכאויות שנקבעות שנה לפני ועם זאת בעד לקיים את הגמרים בחנוכה. רואה    מסכים שיש -  עודד רוס 

חשיבות גדולה לאפשר לנערות לשחק בגמרים של הבנים בפסח. מסכים עם מתן שצריך להיות סעיף מד כושר  

 מינימלי שיתן מענה למקרים חריגים.  

ם לא יאושר הסעיף של המד כושר המינימלי, כי  מבקשת הבהרה אם עדיין כולם בעד חנוכה, א -  מרסל אפרוימסקי 

 כרגע זה לא המצב וצריך לקבל החלטה בהתאם למצב הידוע ולא במקרה ודברים ישתנו.  

 גם לולא הסעיף, בעד חנוכה.   -  עודד רוס 

הנטיה הייתה בעד חנוכה, אבל אי אפשר להתעלם מכך שהגמרים מוקדמים מדי. כמו כן אמנם היה   -  נימי כספי 

 יא של משתתפות בחנוכה )ביחס לפסח(, אבל יכול להיות שזה נסיבתי בגלל המלחמה. מתלבט.  מספר ש 

מרגיש שזה בעייתי לקבוע זכאויות שנה מראש, אין התנגדות נחרצת לגמרים בחנוכה אבל   - יו"ר הועדה יניב ניצן 

 זה לא מרגיש נכון.  שואל כמה קריטי עבור הבנות לשחק בגמר בפסח עם הבנים? 

 חשוב.   - הועדה פה אחד חברי 

 מבקש הבהרה לגבי העלויות הכספיות.  -  נימי כספי 

לפי עידן דמי השתתפות כמעט כיסו את העלויות של האירוע בנפרד, אבל זה בגלל שלא היו   - מרסל אפרוימסקי 



ה  עלויות שידור )הרצליה שידרו בהתנדבות( ואי אפשר להתעלם שאם הגמרים מתקיימים ביחד אז יש הכנסה דומ

 מדמי השתתפות אבל העלות השולית לשחקנית פוחתת. 

למרות כל הנקודות שהועלו כאן בעד חנוכה החסרונות לדעתי גדולים מהיתרונות. נראה בעייתי מדי    -  יניב ניצן

 לקבוע את אלופת הארץ זמן כה רב מראש.  

 

 הצבעה 

 חנוכה. לעשות מאמץ לגבי קריטריון מד כושר.   -  עודד רוס 

 פסח.   - יו"ר הועדה יניב ניצן 

 חנוכה.   -  מתן פולג 

 חנוכה. עם דגש על מה שעודד אמר.   -  נימי כספי 

נמנעת. רק מבקשת שאם הגמרים בחנוכה, הם יתקיימו באותם תנאים כמו של הנערים עם   - מרסל אפרוימסקי 

לתרגל את השחקניות שאחר כך מייצגות אותנו באליפויות אירופה ועולם לשחק   דגש על שידור. יש חשיבות רבה

עם לוחות שידור ולהיות מורגלות לסיטואציה. רואים את זה עכשיו בפראג )התייחסות למשלחת הישראלית  

 באליפות אירופה(.  

 

 החלטות 

 יתקיימו בחנוכה.  -  2025אליפות הארץ לנערות לשנת  

 

 

 2025לשנת  20 ב. אליפות הארץ עד גיל

 הצגת הנושא )מרסל(: 

בהשתתפות של בכירי הנוער בארץ )יותר מאשר תחרות   20יש חשיבות עליונה בקיום אליפות הארץ עד גיל 

 היו דגשים על שני דברים:  20רוחבית(. לאחר סבב שיחות עם מספר שחקנים בכירים עד גיל 

 . פורמט התחרות 1

 20. אליפות העולם עד גיל 2

 

שחקנים )תחרות סגורה או נוקאאוט(. ניתן    8בפורמט של  20מציעה לקיים את אליפות הארץ עד גיל  על כן אני

 לשקול לקיים במקביל לגמרים בפסח.  

 

תקבל   -  20לקבוע זכאויות על סמך אליפות הארץ לנשים, מי שתסיים ראשונה מבין הנערות עד גיל  - לגבי הנערות 

 שחקן מוזמן.  

 

 חברי הוועדה: 

 מבקש לקיים הצבעה על שלושה דברים:  -ועדה יניב ניצן  יו"ר הו 

 . פורמט התחרות 1

 . תאריכים 2

 . לגבי הנערות  3

 

 הצבעה 

 

בעד סגורה, בעד פסח )במקביל לגמרים(, בעד לקבוע זכאות אצל הנערות על סמך אליפות הארץ   -  נימי כספי 

 לנשים.  

קבוע זכאות אצל הנערות על סמך אליפות הארץ  בעד פסח )במקביל לגמרים(, בעד ל  -  יו"ר הועדה יניב ניצן 

זה נשמע פורמט מעניין כי   ( 20לנשים. בעד פורמט של נוקאאוט )הוצע על ידי שחקני נוער בכירים עד גיל 



השחקנים כבר בשלב של מיצוי וזה יכול להוסיף עניין לאירוע. לדעתי לא צריך לחשוש כל כך ליישם פורמט אחר.  

גם עבור קהל השחמט בארץ שיהיה לפתחו אירוע    20ר עניין גם עבור השחקנים עד גיל נוקאאוט ימשוך הרבה יות

מחכה   20דינמי ומעניין וגם עבור שחקני הנוער בגילאים הצעירים יותר שידעו שכאשר הם מגיעים לאליפות עד גיל 

 להם פורמט אחר ומסקרן.  

זכאות אצל הנערות על סמך אליפות הארץ  בעד סגורה, בעד פסח )במקביל לגמרים(, בעד לקבוע  -  מתן פולג 

 לנשים.  

בעד סגורה, בעד פסח )במקביל לגמרים(, בעד לקבוע זכאות אצל הנערות על סמך אליפות הארץ   -  עודד רוס 

 לנשים.  

   

 

 החלטות 

 

שחקנים במקביל לגמרים בפסח, הזכאות אצל    8 - תתקיים בפורמט של תחרות סגורה  20אליפות הארץ עד גיל 

 תיקבע על סמך אליפות הארץ לנשים.  הנערות 

 

 2025ג. אליפויות הארץ לנבחרות נערות לשנת 

 הצגת הנושא )מרסל(: 

 )נתון לדיון לגבי הקטגוריה השניה(.    12ו 18אליפות הארץ לנבחרות נערות עד גיל  - מציעה להוסיף ללו"ז השנתי 

לוחות )עם העדפה לעלות בהדרגה   2שניות,  5דקות +   15סיבובים אקטיבי בקצב של  5 -פורמט התחרות  

 .  14.3.2025 -במספר הלוחות(. תאריך  

 

. מציין כי באופן  10או   12מבקש לשמוע את דעת חברי הועדה לגבי חתך הגילאים האם  -  יו"ר הועדה יניב ניצן 

אופן  יהיה נושא מרכזי בוועדה וצריך לחשוב איך לקדם את התחום בהתמדה וב   -כללי נושא קידום השחמט נערות  

 אקטיבי.  

 18ו 12בעד גיל  - נימי כספי 

 18ו 12בעד גיל  -  מתן פולג 

 18ו 12בעד גיל  -  עודד רוס 

 

 החלטות 

 

לוחות. מקום התחרות יקבע ע"י ועדת   2, על גבי 18- ו  12תתקיים אליפות הארץ לנערות עד גיל  14.3.2025ב

 מכרזים. 

 

 בשח מהיר  8ל ואליפות הארץ לבנות עד גי 8ד. הזדמנות שנייה עד גיל  

בעקבות משובים שהתקבלו, ישנה בקשה להחזיר "הזדמנות שנייה" עד גיל    -הצגת הנושא )יו"ר הוועדה יניב ניצן(  

 בשח מהיר.   8וגם לקיים את אליפות הארץ לבנות עד גיל  8

 

 אם תהיה היענות למה לא  -  מתן פולג 

 בעד  -  נימי כספי 

 16.3.2025בעד. מציע לקיים ב -  עודד רוס 

 בעד  -  "ר הועדה יניב ניצן יו

 

 החלטות 

 



 בשח אקטיבי.   8ובמקביל אליפות הארץ לבנות עד גיל   8תתקיים תחרות "הזדמנות שניה" עד גיל  16.03.2025ב

 

 לבנות ה. אליפות הארץ לבתי ספר יסודיים עד כיתה ג 

הצעה לקיים פורמט חדש, ניסיוני, של אליפות הארץ לבתי ספר יסודיים עד  -הצגת הנושא )יו"ר הועדה יניב ניצן(  

 כיתה ג' לבנות.  

 

  3-( ו בנותלוחות עד כיתה ג )  2 -בעד. שיהיה במקביל לאליפות לבתי ספר הרגילה. מספר הלוחות   -  עודד רוס 

 (.  בנותלוחות עד כיתה ו ) 

 ת.  בעד. בעד ההצעה של עודד לגבי מספר הלוחו   -   נימי כספי 

 בעד. בעד ההצעה של עודד לגבי מספר הלוחות.  - מתן פולג 

 

 החלטות 

לוחות( במקביל   3 - לוחות )כיתות ו'   2אליפות הארץ לבתי ספר יסודיים עד כיתה ג' נערות יתקיימו על גבי 

 לאליפות הפתוחה לבתי ספר יסודיים. 

 

 


